
ПРОТОКОЛ № 2
Засідання студентського самоврядування 
Відокремленого структурного підрозділу 

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж 
Сумського державного університету»

21 жовтня 2021 року м. Конотоп

Присутні: 14

Голова студентського парламенту коледжу -  Євгеній Безбородий 

Заступник голови студентської ради -  Павло Берлет 

Секретар -  Юлія Зайко 

Члени -  15 чоловік 

Відсутні: - 4

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про обрання головуючого та секретаря засідання правління.

2. Про обрання делегата від студентського парламенту ВСП КІПФК Сум ДУ 

до Студентської ради при Сумській обласній державній адміністрації

3. Обговорення питання підготовки до Дня пам’яті жертв голодомору. 

Всеукраїнська акція «Запали свічку»

4. Обговорення питання про організацію освітнього процесу.

1. Про обрання головуючого та секретаря засідання правління 
СЛУХАЛИ: Зайко Ю.О., яка запропонувала обрати головуючим засідання 

правління Калантая А.А.

ГОЛОСУВАЛИ: «За» -  одноголосно;

«Проти» -  0;

«Утрималися» -  0.

ВИРІШИЛИ:
Обрати головуючим засідання правління Калантая А.А.



СЛУХАЛИ: Безбородній Є.О., який запропонував обрати секретарем 

засідання правління Лантуха О.М.

ГОЛОСУВАЛИ: «За» -  одноголосно;

«Проти» -  0;

«Утрималися» -  0.

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем засідання правління Лантуха О.М.

2. Про обрання делегата від студентського парламенту «КІПФК 
СумДУ» до Студентської ради при Сумській обласній державній 
адміністрації.

СЛУХАЛИ: Дарину БУИВАЛ, яка запропонувала кандидатуру від 

Відокремленого структурного підрозділу «Конотопський індустріально- 

педагогічний фаховий коледж Сумського державного університету» - 

волонтера, учасника студентського парламенту коледжу, члена Молодіжної 

ради при Конотопській міській раді Єлизавету ЯЦУН до Студентської ради при 

Сумській обласній адміністрації.

ВИСТУПИЛИ: голову студентської ради, Євгенія БЕЗБОРОДОГО, який 

зазначив, що Єлизавета ЯЦУН активна, перспективна та має багато ідей та 

задумів, а головне має бажання до активної роботи.

Члена студентського парламенту Карину СЕМЕНЯКУ, яка наголосила, що 

Єлизавета ЯЦУН найбільш підходить на кандидатуру до Студентської ради при 

Сумській обласній адміністрації.

ГОЛОСУВАЛИ: «За» -  одноголосно;

«Проти» -  0;

«Утрималися» -  0.

УХВАЛИЛИ: Обрати делегатом Єлизавету ЯЦУН до Студентської ради при 

Сумській обласній адміністрації.



3. Обговорення питання підготовки до Дня пам’яті жертв 
голодомору. Всеукраїнська акція «Запали свічку»

СЛУХАЛИ: Яцун Єлизавету, яка запропонувала зробити відео-ролик до даної 

акції у якому буде додано інформацію про жертв голодомору.

УХВАЛИЛИ: задіяти студентів до акції «Запали свічку», відзняти відео зі 

словами та історичними розповідями про жертв голодомору.

4,Обговорення питання організації освітнього процесу.
СЛУХАЛИ: старосту 511/611 групи, Анастасію Москаленко, яка повідомила, 

що в подальшому планується організація освітнього процесу в дистанційному 

форматі, готуються платформи для онлайн -  занять.

ВИСТУПИЛИ: староста 721 групи, Ярослав Олійник, додав, що вже більшість 

студентів зареєстровані на навчальному порталі коледжу.

УХВАЛИЛИ: старостам та класним керівникам прискорити процес реєстрації 

на навчальному порталі, вивчити можливості студентів груп працювати 

дистанційно в онлайн режимі.

Голова студентської ради

Секретар

Євген БЕЗБОРОДИЙ

Юлія ЗАЙКО


